
Nyhedsbrev til forældre i Børnehuset Søbæk, 
september 2021. 
 

 

 

Lige nu. 
Vi er nu startet på alle vores gruppe inddelinger og har flere aktiviteter hver dag. Eksempelvis har nogle af 
børnene i vuggestuen prøvet at holde en ottearmeret blæksprutte og spist den til frokost, og andre har 
lavet flotte edderkopper og sjove blomstertryk, hørt og samlet på mærkelige lyde, lavet kartoffel – og 
æbletryk.  
Børnehaven har stor fokus på at alle børnene er med i aktiviteterne, selvom vores storegruppe (de 5 årige) 
fylder meget i år. Der vil være 52 børn som skal i skole og derved går ud til maj måned 2022. 
Vi har også Legekunst, som er et samarbejde med universiteter og professionshøjskoler. Det foregår i år på 
Flynderupgård med temaet: hør en lyd. 
Der sker rigtigt meget mere, så det må I læse om på Aula, eller snak med stuens personale. 
 
Børn og personale 
Vi har de børn som vi kan have og der kommer kun meget få børn ind før vi når maj 2022. Hver uge har vi 5-
til 10 henvendelser fra nye forældre, der gerne vil starte op i Søbæk. Vi kan desværre ikke hjælpe. 
 
Vi skulle have haft ansat en ny pædagog på Grævlingestuen, men det har vist sig at være umuligt. Stillingen 
har været slået op tre gange på seks måneder, men vi har ikke haft held med at tiltrække kvalificerede 
ansøgere. Så stillingen er blevet besat af pædagogmedhjælper Sophie Sand som er en god gammel kending 
af huset, og Mette J og Ida vil sammen med Sophie styre løjerne på stuen. Det skal nok blive godt. 
 
Bestyrelsen 
Den nye bestyrelse mødes første gang d. 28 september 2021 og vil her konstituere sig. Medlemmernes 
navne kan ses på vores hjemmeside 



https://www.google.dk/search?q=b%C3%B8rnehuset+s%C3%B8b%C3%A6k&oq=b&aqs=chrome.0.69i59l2j
69i60j69i57j69i60j69i59.1503j0j8&sourceid=chrome&ie=UTF-8 
Lidt fra forældre mødet. 
Det var dejligt at vi blev så mange, og at I var ivrige i de forskellige debatter. 
Vi spurgte ind til om I havde ideer til frisættelse af vores dagtilbud eller gode ideer til hverdagen. 

- Foreløbigt har vi besluttet, at vi på de kommende forældremøder skal være mere fokus på 
inddragelse af jer forældre og med fokus på jeres spørgsmål, og gerne afholdt på en anderledes 
måde 

- Flere ønskede kaffemik, hvor I kan mødes uforpligtende om eftermiddagen til en kop kaffe. Det 
bliver til noget de næste måneder og gentages. 

- Flere ønskede at lave en arbejdsdag. Det bliver til noget i foråret. 
- Sommerfest! Det bliver helt sikkert til noget i 2022 

 
Andet: de gode erfaringer vi har fået under Corona vil blive videreført. Det er forskelligt fra afdeling til 
afdeling. Det må I spørge om på stuen. 
 
Frisættelse! 
Det vi sætter fri, skal gøres anderledes så det giver mere kvalitet. Det er ikke en nem opgave, da vi mener 
vi har høj kvalitet i forvejen. 
På selve forældremødet kom der ikke ideer til frisættelse, men har I tænkt på nogen efter mødet, kan de 
sendes til mig på hgn38@helsingor.dk 
Bestyrelsen skal arbejde med frisættelse og personalet er allerede i gang. 

- Et par eksempler: Samarbejde lokalt skal styrkes, og vi har indledt et samarbejde med 
Flynderupgård 

- Samarbejde med skolen skal styrkes: vi er i gang med de indledende øvelser 
- Ansættelse af personale på en ny måde 
- Flere ting er måske undervejs 

 
Hele personalegruppen skal til Kickoff d. 4 november, og her kommer der sikkert nye ideer. 
 
Det var vi har valgt at bringe denne gang, nyd efteråret, hilsen Henrik 
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